
Referat fra generalforsamling i Blixen Klubben Vallensbæk 

                           Torsdag d. 17. oktober 2019 

 

Der er gået et år, siden Blixen klubben Vallensbæk så dagens lys, og det blev fejret med talstærkt 

fremmøde og lagkage.  

Formand Gitte Thielst kunne byde velkommen til en velbesøgt generalforsamling og en forening, 

der er i så stærk vækst, at der allerede nu er folk på venteliste. 

Som dirigent blev Åse Holst valgt, og hun kunne konstatere, at generalforsamling var lovlig indkaldt. 

Dernæst var det formandens tur til at aflægge beretning om året, der gik, og de mange aktiviteter, 

udflugter, foredrag og samtale-saloner, der er blevet gennemført. Beretningen blev godkendt med 

applaus. 

Kassereren Lilli Jensen fremlagde regnskabet, der allerede var sendt ud til alle medlemmer, og det 

blev godkendt, også med applaus.  

Bestyrelsen havde et forslag om kontingentforhøjelse til 300 kr. årligt således at man nedlægger 

betalingen af 20 kroner ved fremmøde, og det blev også vedtaget 

Kontingentforhøjelsen indtræffer allerede ved indbetaling af kontingent for 2020. 

Så var der valg:  

Formand Gitte Thielst var ikke på valg, og kasserer Lilli Jensen modtog genvalg. Det samme gjorde 

de to bestyrelsesmedlemmer Irene Romme og Jeanette Fjeldberg. Som suppleanter blev valgt 

Kirsten Søe Jørgensen og Kirsten Erlendsson.  

Revisor Anne Lise Düdder tog imod genvalg, såfremt der også blev valgt en suppleant. Her blev Jette 

Madsen valgt. 

Under eventuelt blev fremsat et forslag om, at vi alle sætter et navneskilt på til møderne, så vi ved, 

hvem der er hvem. 

Dirigent Åse Holst kunne slutte af med at takke for god ro og orden 


